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敬愛的導師，您好： 

Dear Class Advisors: 

107學年度第 1學期，學務處規劃了友善校園週、防災宣導、智慧財產權、

健康觀念、交通安全、住宿與賃居宣導、反詐騙、節能減碳、寒假安全等宣導

主題，請您利用班會課全面性對學生宣導，並將宣導內容呈現在班會記錄表及

導師工作記錄表上。 For 1st semester of 2018-19, the Student Affairs Division 

has designed themes related to Friendly Campus Week, Disaster 

Preparation, Intellectual Property Rights, Health Concepts, Traffic Safety, 

Dormitory and Housing Promotion, Anti-Fraud, Energy Conservation and 

Winter Vacation Safety. Please help to promote these subjects in the class 

meetings and attach the promotion content to the class meeting minutes and 

Class Advisor Form. 

謹將第 6週班會宣導主題--『來自星星的孩子』之宣導內容寄上(如附檔

1)，請參考。The promotion theme of the 6st Week is “Children from the 

Stars”. Please refer to Appendix 1 of the promotion content. 

 
敬祝 

教安 
Best Regards, 

 
有任何疑問歡迎來電查詢： 
台北校區：學務處生輔組陳潔妮老師(分機 2505) 

           e-mail：jieni@mail.mcu.edu.tw 
Please feel free to contact us with any questions: 



Taipei Campus: Ms. Chen, Jie-Ni, Student Advising Section, Student Affairs 
Division (Ext 2505) 
e-mail：jieni@mail.mcu.edu.tw 
 
我們竭誠樂意為您服務。 
It’s our pleasure to serve you. 

                                                                 
學務處生輔組   謹識 

107年 10月 12日 

Best Regards, 

Student Advising Section of Student Affairs Division 

October 12, 2018 

 

 


